

Ref no.

BA/N/22/11/1060

BAP/N/22/11/877

BA8/N/22/11/698

28/11/2022

To: All Residents of Bel-Air

Reminders to Residents



Cases of COVID-19 in our Estate

As at to date, the cases of suspected/confirmed COVID-19 in our Estate as shown below: -

Last Reported Date	Location	Tower	Source from		
Confirmed Cases					
20 November 2022	Phase 1	Tower 6	Announcement of CHP		
20 November 2022	Phase 4	Tower 2	Announcement of CHP		
20 November 2022	Phase 4	Tower 3	Announcement of CHP		
20 November 2022	Phase 6	Tower 7	Announcement of CHP		
22 November 2022	Phase 1	Tower 1	Announcement of CHP		
22 November 2022	Phase 1	Tower 3	Announcement of CHP		
22 November 2022	Phase 4	Tower 6	Announcement of CHP		
23 November 2022	Phase 1	Tower 2	Announcement of CHP		
23 November 2022	Phase 1	Tower 7	Announcement of CHP		
23 November 2022	Phase 2	Tower 8	Announcement of CHP		
23 November 2022	Phase 6	Tower 3	Announcement of CHP		
24 November 2022	Phase 4	Tower 7	Announcement of CHP		
25 November 2022	Phase 1	Tower 5	Announcement of CHP		
26 November 2022	Phase 4	Tower 8	Announcement of CHP		
26 November 2022	Phase 6	Tower 5	Announcement of CHP		
Suspected Cases (positive result through a RAT)					
Last Reported Date	Location	Tower	Last Reported Date	Location	Tower
22 November 2022	Phase 4	Tower 2	27 November 2022	Phase 1	Tower 6
22 November 2022	Phase 6	Tower 8B	27 November 2022	Phase 4	Tower 7
23 November 2022	Phase 6	Tower 2	28 November 2022	Phase 2	Tower 3
26 November 2022	Phase 1	Tower 1	28 November 2022	Phase 6	Tower 6
26 November 2022	Phase 1	Tower 8	28 November 2022	Phase 6	Tower 7
27 November 2022	Phase 1	Tower 5			

The above table reflects the cases for the last 7 days and cases that are informed by either residents that the testing has changed to “negative” or updated by CHP will no longer be reflected in this table. If residents who obtained a positive result through a RAT can report via the online platform “Declaration System” and informed Service Centre for conducting preventive measures. The following actions are continue as below: -

1. Cleansing and disinfection by fogging on all Common Areas/facilities of the above mentioned Towers including lifts, refuse rooms, tower lobbies, door handles, common drain pipes and shuttle bus. Such measures will be continued daily with further tighten measures as when necessary;
2. Cleaning and disinfection on ventilating system and pouring diluted bleach water to vent pipe of the concerned Towers; air purifiers are being placed at the ground floor lobby of each Tower;
3. The on-duty tower guards and cleaners of the concerned towers are instructed to take the COVID-19 test;
4. Daily refuse collection continues but the cleaning service provider has special arrangements and standard operating procedures for handling and disposal of the daily debris of the concerned towers in this situation.

Besides, residents are reminded to keep social distancing, pay particular attention to personal hygiene, to wash your hands whenever possible and to wear mask when leaving home. For more information on the latest news of COVID-19, please refer to the website www.coronavirus.gov.hk/eng/ or QR code.



貝沙灣

張貼至
Post Until

另行通知
Further Notice

此通告已上載於貝沙灣網頁 www.bel-air-hk.com，如有查詢，歡迎致電 2989 6000 (一至三期) 或 2989 6350 (四至六期)與貝沙灣服務中心聯絡。
This notice has uploaded to Bel-Air web-site www.bel-air-hk.com. Should you have any enquiries, please feel free to contact Residence Bel-Air Service Centre at 2989 6000 (Phase 1-3) or 2989-6350 (Phase 4-6).

Ref no.

BA/N/22/11/1060

BAP/N/22/11/877

BA8/N/22/11/698

28/11/2022

Reminders to Residents

通告
NOTICE

致：貝沙灣各住戶

屋苑新冠病毒個案

截至目前，本屋苑懷疑 / 確診新冠病毒個案的單位座數詳情如下：

最後報告日期	期數	座數	資料來源		
確診個案					
20/11/2022	1 期	6 座	衛生防護中心公布		
20/11/2022	4 期	2 座	衛生防護中心公布		
20/11/2022	4 期	3 座	衛生防護中心公布		
20/11/2022	6 期	7 座	衛生防護中心公布		
22/11/2022	1 期	1 座	衛生防護中心公布		
22/11/2022	1 期	3 座	衛生防護中心公布		
22/11/2022	4 期	6 座	衛生防護中心公布		
23/11/2022	1 期	2 座	衛生防護中心公布		
23/11/2022	1 期	7 座	衛生防護中心公布		
23/11/2022	2 期	8 座	衛生防護中心公布		
23/11/2022	6 期	3 座	衛生防護中心公布		
24/11/2022	4 期	7 座	衛生防護中心公布		
25/11/2022	1 期	5 座	衛生防護中心公布		
26/11/2022	4 期	8 座	衛生防護中心公布		
26/11/2022	6 期	5 座	衛生防護中心公布		
懷疑確診個案 (經快速抗原測試取得陽性結果)					
最後報告日期	期數	座數	最後報告日期	期數	座數
22/11/2022	4 期	2 座	27/11/2022	1 期	6 座
22/11/2022	6 期	8B 座	27/11/2022	4 期	7 座
23/11/2022	6 期	2 座	28/11/2022	2 期	3 座
26/11/2022	1 期	1 座	28/11/2022	6 期	6 座
26/11/2022	1 期	8 座	28/11/2022	6 期	7 座
27/11/2022	1 期	5 座			

上表為過去7天內的個案，當接獲有關單位住戶通知相關個案測試結果轉為「陰性」或得到衛生防護中心更新個案資料時相關個案資料便會刪除。若住戶經快速抗原測試取得陽性結果，可透過「申報系統」網上平台申報及通知服務中心作出相應預防工作。我們將繼續採取以下措施：

1. 於上述大樓相關公共地方及設施進行深層清潔和噴霧消毒工作，包括各升降機、垃圾房、各樓層大堂、門把手、公共去水喉管及穿梭巴士。上述措施會每日進行並於必要時加強；
2. 清潔及消毒大樓所有通風系統，並於大樓天台排氣喉倒入已稀釋漂水；於屋苑內每座地下大堂放置空氣淨化機；
3. 在上述大樓當值的禮賓助理及清潔員工安排作檢測；
4. 垃圾收集服務會如常進行，清潔服務承辦商亦會按既定程序特別處理及棄置該大樓的家居垃圾。

此外，服務中心提醒各住戶保持社交距離、注意個人衛生、盡量勤洗手及出門時佩戴口罩。如欲獲取更多關於最新疫情的資訊，請參閱以下網址 www.coronavirus.gov.hk/chi/ 或掃描二維碼。

張貼至
Post Until

另行通知
Further Notice

此通告已上載於貝沙灣網頁 www.bel-air-hk.com，如有查詢，歡迎致電 2989 6000 (一至三期) 或 2989 6350 (四至六期)與貝沙灣服務中心聯絡。
This notice has uploaded to Bel-Air web-site www.bel-air-hk.com. Should you have any enquiries, please feel free to contact Residence Bel-Air Service Centre at 2989 6000 (Phase 1-3) or 2989-6350 (Phase 4-6).



貝沙灣